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АННОТАЦИЯ:

 

В статье рассматривается проблема изучения иностранных языков как
одна из основных задач всего общества, родителей, вузов, правительства.
Иностранные языки в эпоху глобализации - это преодоление языковых и
культурных барьеров. Обучение другим иностранным языкам должно
ориентированными на практику преподавания исследованиями,
созданием интересных и эффективных средств и методов обучения,
качеством подготовки и повышения квалификации педагогических
кадров. Должна быть создана и развиваться методика преподавания
многоязычия.
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ОПИСАНИЕ НА АНГЛИЙСКОМ ЯЗЫКЕ:

 

TEACHING FOREIGN LANGUAGES IN AREA OF GLOBALIZATION

Krasikova T.I.1  
1 State Educational Institution of Higher Education Moscow Region

«University of Technology» («UNITECH») 

 

The article focuses on the idea that learning foreign languages is bound to
promote the creation of a single European educational space. Teaching foreign
languages must be accompanied by practice-oriented research, the creation of
modern and effective teaching methods, more efficient training of teachers.
Teaching foreign languages should encourage students to learn more foreign
languages and prepare them for life-long education. Great emphasis is to be
placed on the idea of the equality and the equivalence of all languages and
cultures.
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